

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 12-18/9/19

Prayer items 2nd week of Sept

1. World peace - Pray for the two giants at trade war: China and U.S. Pray that leaders from both sides would come to a fair-trade drafting soonest so that the world economy especially smaller country like Malaysia would not be put at stake.

Pray for tension between nations to be eased. Pray even more for God's will to be done: for the gospel of Christ to be carried till the ends of the world.

2. Malaysia Day - Pray for meaningful Malaysia Day celebration on 16th September. Pray for MA63, which instates Sarawak and Sabah as equal partners to Peninsular, to be honoured.

Pray for fair treatment of all Malaysians at no sacrifices or neglect of any parties, tribes, or races.

Pray for infrastructure development in Sarawak and Sabah to be given fair resources and priority.

3. Government - Pray for Pakatan Harapan to focus on building up a competitive education system in Malaysia, a fair and friendly environment for economy development, a just and transparent legal system, and a nation where extremism and racism are strongly prohibited.

Pray for the on-going 1MDB case by previous BN government, may justice prevail and the corrupted be brought before the law.

4. The natives - Pray for the rights of native in both West and East Malaysia to be preserved. Pray for more missional works to be done especially in the inland of Sarawak (Ulu Kapit, Ulu Julau, etc.)

Pray for equal chances of education for their children, accessible health care for those who are sick, and recognition of their rightful status to be given.

Pray for true religious freedom and discernment for the natives so that they have the chance to hear and accept the gospel.

卫理公会以萨迦守望者 12-18/9/19

九月第二个星期的祷告事项

1.世界和平 - 为贸易战中的两大强国（中国和美国）祈祷，希望双方领导人以最快的方式达成公平贸易的共识，以便整个世界的经济动向（特别是像马来西亚这样的小国）不会受到威胁。为国家之间的紧张关系得到缓解祈祷；但更求上帝的旨意成全：基督的福音要被传给万邦万民。

2.马来西亚日 - 为 9 月 16 日有意义的马来西亚日庆祝活动祷告。为 MA63 得以被重视与遵守祈祷，让沙捞越和沙巴成为半岛的平等伙伴。为无论是在野或反对党，任何部落或种族的所有马来西亚人都能得到应有的平等待遇祷告。为沙捞越和沙巴的基础设施发展祷告，好让我们也能享有公平的资源拥有和使用权。

3.政府 - 为希盟政府祷告，把重点关注在马来西亚的建立上，如：有竞争力的教育体系，公平友好的经济发展环境，公正透明的法律体系，无极端主义和种族主义的国人思维建设。同时纪念正在进行中前朝政府的 1MDB 案件，愿公义被维护，贪污者受到应有的裁决。

4.土著 - 为马来西亚土著人民的权利祷告。为砂拉越内陆（Ulu Kapit, Ulu Julau 等）能有更多的基督教宣教工作祷告。为这些土著的孩子有平等教育机会，病人有便利的医疗保健，以及身份可以被承认的合法地位祷告。为真正的宗教自由祈求，使土著人民有敏锐的洞察力和分辨能力，有机会听到福音并接受基督。

Isakhar Pengawal Methodist 12-18/9/19

Doa minggu kedua Sept

1. Kedamaian dunia - Berdoa untuk dua pihak dalam peperangan perdagangan: China dan U.S. Berdoalah agar para pemimpin dari kedua belah pihak akan datang ke perundingan perdagangan yang adil secepatnya sehingga ekonomi dunia khususnya negara yang lebih kecil seperti Malaysia tidak akan dipertaruhkan. Berdoalah supaya ketegangan di antara negara dapat dikurangkan. Berdoalah lebih banyak lagi untuk kehendak Tuhan untuk dilakukan: kerana Injil Kristus akan dibawa sampai ke ujung dunia.
2. Hari Malaysia - Berdoa untuk perayaan Hari Malaysia yang bermakna pada 16 September. Berdoalah untuk MA63, yang menunjukan Sarawak dan Sabah sebagai rakan kongsi yang setara dengan Semenanjung, dapat dihormati. Berdoalah untuk perlakuan yang adil bagi semua orang Malaysia tanpa pengorbanan atau pengabaian terhadap pihak, suku, atau kaum apa pun. Berdoalah agar pembangunan infrastruktur di Sarawak dan Sabah diberikan sumber daya dan prioritas yang adil.
3. Kerajaan - Berdoa untuk Pakatan Harapan supaya memberi tumpuan kepada pembinaan sistem pendidikan yang berdaya saing di Malaysia, persekitaran yang adil dan mesra untuk pembangunan ekonomi, sistem perundangan yang adil dan telus, dan negara di mana pelampau dan perkauman dapat dilarangkan. Berdoa untuk kes 1MDB yang terjadi oleh kerajaan BN yang terdahulu, semoga keadilan diutamakan dan perasuah dibawa ke hadapan undang-undang.
4. Orang asli - Berdoa untuk pemeriharaan hak-hak bumiputera di Malaysia Barat dan Timur. Berdoalah untuk utusan mughalibh dikalangan Pedalaman Sarawak (Ulu Kapit, Ulu Julau, dsbg) doa juga untuk peluang pendidikan yang sama untuk anak-anak mereka, penjagaan kesihatan yang boleh diakses bagi mereka yang sakit, dan pengiktirafan status mereka yang sah diberikan. Berdoa untuk kebebasan beragama dan pengertian agama yang sebenar untuk penduduk peribumi supaya mereka mempunyai peluang untuk mendengar dan menerima Injil.